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ELŐLAP

Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
2. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2019. január 29-én, Nógrádon
megtartott üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Szórágy Gyuláné polgármester
Piroska János alpolgármester
Varga Zoltán alpolgármester
3 fő képviselő:  Kelemen Gyuláné, Kovács Ágnes, Villányi Péterné
Árpásné Schlenk Judit jegyző
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető

Érdeklődők: Dávid Barbara, Lestyán József, Lestyán Tamás, Varga Richárd

Napirend előtt:

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
            Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Napirendek:

1. 2019. évi költségvetés előkészítése
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

2. 2019. évi rendezvénynaptár
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

3. Vízkorlátozási intézkedési terv
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

4. Egyebek

Napirend utáni hozzászólások

Hozott határozat: 4/2019.(I.29.) –  7/2019.(I.29.) képviselő-testületi határozat

Hozott rendelet volt: 1/2019.(I.30.) önkormányzati rendelet az étkeztetésért fizetendő térítési díjak
megállapításáról szóló 10/2017(XI.29.) rendelet kiegészítéséről

Zárt ülés nem volt.
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Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
2. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2019. január 29-én, Nógrádon
megtartott üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Szórágy Gyuláné polgármester
Piroska János alpolgármester
Varga Zoltán alpolgármester
3 fő képviselő:  Kelemen Gyuláné, Kovács Ágnes, Villányi Péterné
Árpásné Schlenk Judit jegyző
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető

Érdeklődők: Dávid Barbara, Lestyán József, Lestyán Tamás, Varga Richárd

Szórágy Gyuláné polgármester üdvözölte az alpolgármestereket, a megjelent képviselőket és az
érdeklődő állampolgárokat. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az ülés határozatképes, így azt 18
óra 05 perckor megnyitotta. Tájékoztatta a megjelenteket, hogy Zverkó Pál képviselő egyéb
elfoglaltsága miatt nem tud részt venni az ülésen.
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Piroska János és Varga Zoltán
alpolgármesterek személyében. A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta.
Elmondta a képviselőknek, hogy az Egyebek napirendi pont keretében milyen alpontokat javasol
megtárgyalni. A polgármester ezután javaslatot tett a meghívóban szereplő napirendi pontok
megtárgyalására. A javasolt napirendek megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett.

Napirend előtt:

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
            Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Az elmúlt ülésünkön tárgyaltuk a bizottságok beszámolóit. Időközben kiküldtem a Pénzügyi, Gazdasági
és Fejlesztési Bizottság beszámolóját is, amelynek megtárgyalása akkor elmaradt. Átadom a szót a
bizottság elnökének, hogy ismertesse a beszámolót.

Kelemen Gyuláné képviselő, a Pénzügyi, Gazdasági és Fejlesztési Bizottság elnöke:
A decemberin ülésen betegség miatt nem tudtam részt venni, így a beszámolót sem tudtam ismertetni,
most viszont már ki lett küldve a testületnek az elkészült anyag. A testületi üléseken részletes
tájékoztatást kaptak a képviselők, mindenről, ami itt le van írva azokról részletesen beszéltünk. A
beszámolómat elfogadásra javaslom.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a pénzügyi bizottság
beszámolóját, és a következő határozatot hozta:
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4/2019.(I.29.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Pénzügyi, Gazdasági és
Fejlesztési Bizottság elmúlt időszakban végzett tevékenységéről szóló beszámolót
elfogadja.
A testület felkéri az elnököt, hogy az SZMSZ-ben foglaltak szerint a bizottság
működéséről gondoskodjon.

Határidő: folyamatos
Felelős: a bizottság elnöke

Szórágy Gyuláné polgármester:
Amennyiben nincs kérdés, észrevétel a lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban, szavazásra teszem:
aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató jelentést, kérem, hogy
kézfelemeléssel jelezze.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a lejárt határidejű
határozatokról szóló beszámolót, és a következő határozat született:

5/2019.(I.29.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzata az alábbi határozatokra a beszámolási
kötelezettséget megszünteti:

 119/2018(XII.11.); 120/2018(XII.11.); 121/2018(XII.11.); 122/2018(XII.11.);
123/2018(XII.11.); 124/2018(XII.11.); 125/2018(XII.11.); 126/2018(XII.11.);
127/2018(XII.11.); 128/2018(XII.11.); 129/2018(XII.11.); 130/2018(XII.11.);
131/2018(XII.11.);    132/2018(XII.11.);       133/2018(XII.11.);

A testület felkéri a jegyzőt, hogy a beszámolási kötelezettség megszüntetését a
nyilvántartáson vezesse át.

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

Napirend:

1. 2019. évi költségvetés előkészítése
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Ülésünket megelőzően ezt a napirendet szintén tárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági és Fejlesztési Bizottság,
ezért felkérem a bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság álláspontját.

Kelemen Gyuláné képviselő, a Pénzügyi, Gazdasági és Fejlesztési Bizottság elnöke:
Nagy reményeket fűzünk a Magyar Falu Program-pályázathoz. Ennek keretében több dologra
szeretnénk majd pályázni, amelyeknek költsége lesz. A költségvetésbe ezeket beterveztük.
Átalakult a cafetéria rendszer is. Eddig az étkezési támogatást az óvodai és önkormányzati dolgozóknak
pénzbeni hozzájárulással oldottuk meg, most ez megszűnt. Próbáltuk a lehető legjobb megoldást
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megtalálni. Javasoltuk, hogy az óvodai dolgozók 50 % kedvezménnyel kapják meg a természetbeni
juttatásként járó ebédet, amit ott, helyben kell elfogyasztani. Az eddigi évi 100.000 Ft-os támogatást
pedig beépítjük a bérekbe.
Sok feladat várható 2019-ben, saját erőnk viszont nagyon kevés. Ezúton is kérek minden nógrádi lakost,
hogy az adófizetési kötelezettségének tegyen eleget.
A buszforduló kérdését is mielőbb meg kell oldanunk, aminek szintén lehet költsége.

Szórágy Gyuláné polgármester:
A költségvetés módosítása során az is szóba került, hogy információink szerint a közmunkások
finanszírozása változni fog. Eddig a Munkaügyi központ a bérük 100%-át fizette, várhatóan ez a
támogatás a jövőben már csak 70- vagy 80%-os lesz. Ha a közfoglalkoztatást tovább szeretnénk vinni,
akkor mindenképpen be kell terveznünk a költségvetésbe azt a költséghányadot, ami az önkormányzatra
esik attól függően, hogy milyen pályázati támogatásban tudunk részesülni.

Kelemen Gyuláné képviselő, a Pénzügyi, Gazdasági és Fejlesztési Bizottság elnöke:
A bizottsági ülésen erről is beszéltünk. A közmunkásokra nagy szükség van. Javasoljuk, hogy az
önkormányzat vállalja a 20- vagy 30% különbözetet a bérek kifizetésére.

Kelemen Gyuláné képviselő, a Pénzügyi, Gazdasági és Fejlesztési Bizottság elnöke:
A legutóbbi ülésen kértük az Önkéntes Tűzoltó Egyesületet, hogy a tűzoltószertár bővítésére
vonatkozóan készítsenek részletes költségvetést és mutassák be a testületnek, amit be is nyújtottak.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Megkérem az Egyesület jelen lévő képviselőjét, hogy ismertesse a testülettel az elkészült költségvetést.

Lestyán József tűzoltó parancsnok:
A költségvetésben szereplő 9.5 M Ft egy olyan épület árát jelenti, ami gépészettel stb. értendő. Mi nem
ezt szeretnénk. Van egy másik lehetőségünk: 312/2012. évi Korm. rendeletben van egy olyan tétel, ami
emberi tartózkodásra nem szolgáló létesítmény építésére vonatkozik.  Ha az építmény a 100
légköbmétert és 4,5 m magasságot nem haladja meg, akkor ezen létesítménynek minősül. Ez kb. 2 M Ft-
ba kerülne. Ez az anyag-és szállítási költséget fedezhetné.

Lestyán József ennek a lehetőségnek a részleteit ismerteti a testülettel.

Varga Richárd érdeklődő állampolgár:
Javaslom, hogy pályázati pénzt ne vonjuk bele ebbe az építkezésbe. Rengeteg pénz elmegy a
papírmunkára, tervekre, műszaki ellenőrre stb. A pályázati pénz szinte teljes egészében erre menne el.

Piroska János alpolgármester:
Egy pályázati támogatásnál általában a kiírt szempontokat le is finanszírozzák. Meg kell várni, hogy mi
lesz a pályázati kiírás, van-e keresnivalónk benne?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Mindannyian figyelni fogjuk a pályázati kiírásokat, feltételeket és akkor újra visszatérünk erre.
Itt szeretném még elmondani, hogy az elmúlt évben sajnos a kivitelező kapacitás hiányában nem tudta
megcsinálni a vár kanyarjának útfelújítását. Reméljük, idén már meg tudjuk valósítani. A Hősök parkját
is szeretnénk kialakítani az önkormányzat mellett, ezt is beépítenénk az idei költségvetésbe.
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Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A 10/2017(XI.29.) számú rendeletünk foglalkozik az étkeztetéssel. Ezt szükséges kiegészíteni egy 5/A
§-sal. A testületnek abban kell állást foglalni, hogy a kedvezményes étkeztetési lehetőséget csak a
konyhán dolgozók részére biztosítja, vagy az óvoda egész intézményének dolgozóira.

Javaslat hangzott el, hogy a kedvezményben részesüljön minden óvodai dolgozó.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Aki a „B” változatot támogatja, tehát, hogy minden intézményi dolgozót 50%-os térítési díjkedvezmény
illessen meg a helyben elfogyasztott étkezés esetén, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.

A 10/2017(XI.29.) rendelet módosítását az 5/A pontban rögzített kiegészítéssel a testület egyhangúlag, 6
igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és ezzel megalkotta 1/2019.(I.30.)
önkormányzati rendeletét az étkeztetésért fizetendő térítési díjak megállapításáról szóló
10/2017(XI.29.) rendelet kiegészítéséről.

Rendelet 1 példánya jegyzőkönyvhöz csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Szavazásra teszem az „A” változatot is miszerint csak a konyhai dolgozót illeti meg az 50%-os térítési
díjkedvezmény a helyben elfogyasztott étkezés esetén, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.

A testület egyhangúlag, 0 igennel, 6 ellenszavazattal és 0 tartózkodással nem támogatta az „A” változat
szerinti rendelet módosítást, így döntés nem született.

Szórágy Gyuláné polgármester:
A 2019. évi költségvetésünkbe a bizottsági és a testületi ülésen elhangzott javaslatokat be fogjuk építeni.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A téli rezsicsökkentésről szeretnék néhány szót szólni. Ez a folyamat már tavaly márciusban
elkezdődött. A távhővel és gázzal fűtők megkapták a gázszámlában levonásként a támogatásukat.
Októberben nyilatkozhattak azok a lakosok, akik ebben a formában nem kaptak támogatást, hogy a
12.000 Ft-ot milyen formában, milyen tüzelőanyag biztosításával szeretnék kérni. Nógrádon 92 fő kért
tűzifát, 25 fő kért gázpalackot, 5-en szenet, 14-en pedig brikettet igényeltek. Össze kell hangolnunk,
hogy honnan olcsóbb a tüzelőanyag ellátás és olyan szempontból is, hogy melyik szolgáltató szállítaná
ki. Kaptunk már árajánlatokat erre vonatkozóan és be is kértünk ajánlatokat. Van olyan szállító, aki
12.000 Ft értékben kiszállítja ide helybe big-bag zsákokban a 260 kg fűrészelt, darabolt hasított tűzifát.
Ez tűnik a legkézenfekvőbb megoldásnak. A gázpalackok átvétele helyben lesz biztosítva. 3 utalvány
lesz kiadva és ezeket az év folyamán tudja beváltani a tulajdonosa. Azoknak az igénylőket  - akik szén
mellett döntöttek – fel fogjuk keresni és felajánljuk a tűzifa támogatás lehetőségét, mert szenet nem
tudunk biztosítani.  Mindez még sok adminisztrációval jár. Március-áprilisban várható a szállítás. Utána
kell még járnunk a brikett beszerzésének is.

2. 2019. évi rendezvénynaptár
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Valamennyi civil szervezet részére megküldésre került az idei rendezvénynaptár-tervezet. Kértük tőlük,
hogy véleményezzék és ha van olyan rendezvényük, amit szeretnének, ha bekerülne a
rendezvénynaptárba, akkor jelezzék.
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A Nógrádi Tornateremért Alapítvány elnöke jelezte, hogy 2019. március 22-én szeretne egy ünnepség
formájában a tornaterem negyedszázados életére visszatekinteni. Ezt kéri szerepeltetni a
rendezvénynaptárban.
Nógrád Várának Megmentéséért Alapítvány a már hagyománnyá vált Márton napi lámpás felvonulást
kéri bejegyezni a naptárba.
A Napraforgó Egyesület tagjai húsvétra készülvén április 16-án a Csurgó forrás feldíszítését tervezik az
óvodások és kisiskolások részvételével. Október 3-án, 4-én a Tápláló szeretet program átadó ünnepsége
lesz a Művelődési házban. November 30-án, december 7-én, 14-én és 21-én pedig az adventi
gyertyagyújtások lesznek a Csurgó forrásnál. Ezek a programok is bekerülnek a rendezvénynaptárba.
A mai napon érkezett egy megkeresés a Szondi teljesítménytúrásoktól. Idén is szeretnék megrendezni a
hosszútávú terepfutó versenyüket 2019. augusztus 31-én és szeptember 1-én. A Művelődési ház
igénybevételére kérik az önkormányzat támogatását.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A Várjátékok kapcsán problémaként merült fel az erdélyi pápalátogatás. Többen terveznek akkor
odautazni Nógrád községből is. Sajnos a Várjátékok időpontját nem lehet máshová tenni, ugyanis az
előtte lévő hétvégén az EP választás lesz, utána pedig Pünkösd ünnepe. Az után pedig iskolai ballagás
lesz. Bízunk abban, hogy ettől függetlenül a rendezvény sikere töretlen marad.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a 2019.
rendezvénynaptár tervezetet, és a következő határozatot hozta:

6/2019.(I.29.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a 2019. évre az alábbi rendezvényeket kívánja
lebonyolítani, illetve az alábbi rendezvények helyszínét biztosítja:

Március 14. (csütörtök) este 18 óra          Nemzeti ünnep – megemlékezés
Március 22. (péntek)           Visszatekintés a Tornaterem negyedszázados

életére (Nógrádi Tornateremért Alapítvány)
Április 16. (kedd)          Csurgó forrás környékének díszítése

(Nógrádi Napraforgó Egyesület)
Április 21. (vasárnap) 20 óra          Húsvéti locsolóbál

(Nógrádiak Nógrádért Egyesület)
Június 1. (szombat)                                     VI. Nógrádi Várjátékok
Június 22. (szombat)                                   Civil Szervezetek Napja (főzőverseny)
Augusztus 20. (kedd) 9 óra                        Szent István ünnepe – megemlékezés
Augusztus 31.szeptember 1. (szombat-vasárnap) Szondi György emléktúrák és Dynafit Lynx Trail

események, terepfutó verseny és teljesítménytúra (Szent
Jakab Zarándok Egyesület)

Szeptember 28-29. (szombat-vasárnap)     Szüreti felvonulás – Őszi vigalom
Október 3-4.(csütörtök-péntek)          Tápláló szeretet program

(Nógrádi Napraforgó Egyesület)
Október 23. (szerda)          Nemzeti ünnep – megemlékezés
November 9. (szombat)           Márton napi lámpás felvonulás

(Nógrád Várának Megmentéséért Alapítvány)
November 30.December 7;14;21.   16 óra  Adventi mécsesgyújtás a Csurgó forrásnál

(Nógrádi Napraforgó Egyesület)
December 1; 8; 15; 22.                               Adventi gyertyagyújtások
December (téli szünet előtti utolsó előtti tanítási nap)   Idősek Napja – Falukarácsony
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A képviselő-testület valamennyi tagja vállalja, hogy a rendezvények előkészítését és lebonyolítását
segíti és támogatja. Az intézményi és civil szervezetek rendezvényeihez az önkormányzat a helyet
biztosítja.
A testület felkéri a polgármestert, és a civil szervezetek vezetőit, hogy a fenti rendezvények
lebonyolításáról gondoskodjanak
Felkéri továbbá a polgármestert, hogy a rendezvénynaptárt hozza az érintettek és a lakosság tudomására.

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester és civil szervezetek vezetői

3. Vízkorlátozási intézkedési terv
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Szórágy Gyuláné polgármester:
A DMRV keresett meg bennünket, hogy valamennyi településnek kell egy vízkorlátozási intézkedési
tervvel rendelkeznie. Itt bemutatja, hogy milyen fokozatokat lehet bevezetni és mi az elrendelés oka,
mire terjed ki ez a rendelkezés. Az elfogadás után a honlapra is felkerülne, hogy a lakosság is
tájékoztatást kapjon erről. Aki tehát elfogadja a vízkorlátozási intézkedési tervet kérem, hogy
kézfelemeléssel jelezze.

A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a tervet és a
következő határozatot hozta:

7/2019.(I.29.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztésnek megfelelő
tartalommal elfogadja a rendkívüli események bekövetkezésekor alkalmazandó
vízkorlátozási intézkedési tervet.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a tervet tegye közzé és szükség esetén
gondoskodjon az abban foglaltak betartásáról.

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester

Napirend utáni hozzászólások:

Lestyán József tűzoltó parancsnok:
Időközben megnéztük a Bethen Gábor Alapkezelő pályázati kiírását és megállapítottuk, hogy sajnos
nem férünk bele. Önkormányzati épület kell hozzá és folyamatban lévő pályázat esetében nem lehet
pályázni. Nekünk jelenleg van folyamatban pályázatunk.

Kelemen Gyuláné képviselő:
A buszforduló ügye nagy felháborodást okozott a faluban. Szeretném, hogy erről most röviden
tájékoztassuk a lakosságot, milyen intézkedéseket tettünk ennek az állapotnak a megszüntetése
érdekében.

Szórágy Gyuláné polgármester erre vonatkozóan röviden összegzi az elmúlt időszakban történteket, a
megtett intézkedéseket, a Volánbusz Zrt. illetékeseivel történt bejárások eredményét. Elmondja, hogy a
lakosság részére összeállított már egy tájékoztatót, ami a mai nap folyamán a honlapra is felkerült.
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Dávid Barbara érdeklődő állampolgár:
Ez az egész egy vicc! 40 gyerek jár ide Diósjenőről az iskolába és a központi megállóból kell lemenniük
az iskolába és vissza. Az emberek munkába szeretnének járni, rengeteget kell gyalogolniuk e miatt.
Szerintem a TV-t kellene kihívni. A MÁV-ot fel kell szólítani, hogy a környezetre veszélyes talpfákat
szállítsák el.

Piroska János alpolgármester:
Nem lehet jogi úton megoldani ezt a problémát? Mit szólna a MÁV, ha peres úton visszakérnénk a
buszforduló kialakítására fordított költséget? Mindenekelőtt – szerintem – személyesen kellene
felkeresni a MÁV vezetőjét és beszélni vele.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Próbáltam már, de válaszra sem méltattak.

Kelemen Gyuláné képviselő:
A tömbkerülés során érintett utakat mi biztosan nem tudjuk úgy rendben tartani, hogy az tökéletes
legyen a buszok közlekedésére. Erről jut eszembe, nekünk a Laczkovszki Ricsivel szerződésünk van
hókotrásra és szólni kell neki, vagy magától indul el megtisztítani az utakat?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Igen, szerződésünk van vele. Van, amikor ő szól, hogy elindul, van, hogy én szólok neki. Én mindig azt
mondom neki, hogy legelőször azokat az utakat takarítsa, amelyeken a buszok közlekednek.

Dávid Barbara érdeklődő állampolgár:
Más témához kapcsolódóan szeretném megkérdezni, hogy a lőtér bejáratát nem lehetne-e sorompóval
lezárni, esetleg kamerát elhelyezni? Ismételten szemetet raktak le ott ismeretlenek. Valami megoldást
kell találni, mert a szemét csak gyűlik. Nem normális, hogy mindig az önkormányzat hozat konténert és
viteti el saját pénzén a szemetet.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Nem tudom, hogy megoldás lehet-e a sorompó. A tulajdonosokat mindenféleképpen meg kell kérdezni
erről.

A jelenlévők több lehetséges megoldást felvetettek.

Dávid Barbara érdeklődő állampolgár:
A Petőfi utca vége már nagyon rossz állapotban van, sajnos autóval már szinte lehetetlen közlekedni
rajta. Valamilyen megoldást kellene oda is kitalálni.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Lesz majd ez az új pályázat, abban lehet útfelújításra is pályázni. Ezt is szeretnénk annak keretében
felújítani.
Az óvoda fűtésével kapcsolatban hol tartunk?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Voltunk az Ügyvéd úrnál egyeztetésen, de az nem vezetett eredményre. Bíróságra kell mennünk majd.

Kelemen Gyuláné képviselő:
Szeretnénk az óvodavezetővel beszélni valamikor, ugyanis megkeresés érkezett hozzánk és több más
dolog miatt is jó lenne találkoznunk vele.

Szórágy Gyuláné polgármester:
Február 5-én kedden du. 16 óra megfelelő lenne?
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Kelemen Gyuláné képviselő:
Igen, az jó lesz. Még egy kérdésem van: a Locsolóbál megrendezése szerepel a rendezvénynaptárban?

Szórágy Gyuláné polgármester:
Hozzánk nem érkezett jelzés erre vonatkozóan. Javaslom, hogy írják le, és beletesszük.

Miután egyéb kérdés, észrevétel nem volt, Szórágy Gyuláné polgármester megköszönte az aktív
részvételt és az ülést 19 óra 30 perckor berekesztette.

k.m.f.

Szórágy Gyuláné Árpásné Schlenk Judit
                                       polgármester         jegyző

  Piroska János                                      Varga Zoltán
    jegyzőkönyv hitelesítő                             jegyzőkönyv hitelesítő


